
Protokół  Nr  V/2014 
 

z V sesji Rady Gminy Mieścisko w dniu  18 marca 2015 r. w godzinach od 12.00 do 15.20  
w sali sesyjnej Urzędu Gminy Mieścisko 

 
 

Adn. 1 
 
 V sesję Rady Gminy Mieścisko otworzył Wiceprzewodnicząca Rady Gminy – P.Janusz 
Górski. 
Na wstępie powitał radnych Rady Gminy, Wójta Gminy – P.Andrzeja Banaszyńskiego, 
pracowników administracji samorządowej, radnego powiatowego – P.Tadeusza 
Synorackiego, Przewodniczącego Powiatowej Izby Rolniczej – P.Bogdana Fleminga,  sołtysów 
wsi  oraz wszystkich gości i uczestników dzisiejszej sesji. 
(Listy obecności zaproszonych gości i sołtysów wsi stanowią  Załączniki Nr 1 i 2 do protokołu) 
 
Adn. 2 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy stwierdził, że na 15 radnych Rady Gminy Mieścisko na 
dzisiejszej sesji obecnych jest 14,  co stanowi quorum, wobec czego Rada jest prawomocna 
do prowadzenia obrad i podejmowania uchwał. 
Na sesji jest nieobecna radna Elżbieta Kapczyńska. 
(Lista obecności radnych Rady Gminy stanowi  Załącznik Nr 3 do protokołu). 
 
 
Adn. 3 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy odczytał porządek obrad V sesji Rady Gminy Mieścisko, jaki 
radni i goście otrzymali z zaproszeniem na sesję. 
Do porządku sesji  zgłosił zmianę Wójt Gminy – P.Andrzej Banaszyński wnioskując o 
wprowadzenie  do porządku jeszcze jednego projektu uchwały w sprawie zgłoszenia sołectw  
do programu „Wielkopolska Odnowa Wsi 2013-2020”. Sołectwa Gołaszewo i MIrkowice 
odbyły  zebrania wiejskie  na których wyraziły  wolę przystąpienia do w/w programu. 
Wiceprzewodniczący wniosek Wójta o wprowadzenie dodatkowej uchwały poddał pod 
głosowanie. 
Radni w głosowaniu jednogłośnie przy 14 głosach „za” wyrazili zgodę na wprowadzenie do 
porządku dzisiejszej sesji wnioskowanej uchwały. 
Innych zmian do porządku sesji nie zgłoszono. 
Porządek obrad  V sesji Rady Gminy po zmianach przedstawia się następująco: 
 
 1. Otwarcie sesji. 
 2  Stwierdzenie quorum. 
 3. Przedstawienie porządku obrad V sesji Rady Gminy – możliwość  
    wprowadzenia zmian. 
 4.Przyjęcie protokołu obrad z poprzedniej sesji. 
 5. Interpelacje i zapytania radnych. 
 6. Zapytania sołtysów. 
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 7. Informacja z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 
 8. Informacja z działalności Przewodniczącej Rady Gminy w okresie  
    międzysesyjnym. 
9. Informacja z pracy stałych komisji Rady Gminy w okresie międzysesyjnym. 
10. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 
stopniach awansu zawodowego w szkołach  i przedszkolu prowadzonych przez Gminę 
Mieścisko za rok 2014. 
11. Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy gminy Mieścisko z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w roku  
2014. 
12. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych za rok 2014. 
13. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii za rok 2014. 
 
14. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy  Mieścisko na 2015 rok, 
 
15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany  Uchwały Nr III/10/14 Rady Gminy Mieścisko z dnia 
19 grudnia 2014 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mieścisko 
na lata 2015-2025. 
 
16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie Gminy 
środków stanowiących fundusz sołecki. 
 
17. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty targowej i wyznaczenia 
inkasentów. 
 
18. Podjęcie uchwały w sprawie porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą 
Wągrowiec,  a Gminą  Mieścisko  w zakresie pomocy osobom niepełnosprawnym. 
 
19. Podjęcie uchwały w sprawie przyznania dotacji na prace konserwatorskie i 
restauratorskie przy zabytku – zadanie pn. Konserwacja i restauracja drewnianego 
polichromowanego stropu kościoła Św. Michała Archanioła w Mieścisku – etap pierwszy: 
dwa przęsła nad prezbiterium. 
 
20. Podjęcie uchwały w sprawie Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Mieścisko w 2015 roku. 
 
21. Podjęcie uchwały w sprawie wydania opinii do projektu uchwały Sejmiku Województwa 
Wielkopolskiego zmieniającej uchwałę w sprawie wyznaczenia aglomeracji Mieścisko. 
 
22. Podjęcie uchwały w sprawie określenia kryteriów wraz z liczbą punktów na drugim etapie 
postępowania rekrutacyjnego do publicznego przedszkola prowadzonego przez Gminę 
Mieścisko, 
 
23. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany siedziby Obwodowej Komisji Wyborczej Nr 3 w 
Popowie Kościelnym dla wyborów Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej  zarządzonych na 
dzień  10 maja 2015 r. 
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24. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie statutu Gminnej Biblioteki 
Publicznej im. Czesława Chruszczewskiego w Mieścisku.  
 
25. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli kontynuacji członkowstwa Gminy Mieścisko 
w Lokalnej Grupie Działania Stowarzyszenie „Dolina Wełny” w okresie programowania 2014-
2020. 
 
26. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej 
położonej we wsi Jaworówko, obręb geodezyjny Jaworówko, 
 
27. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze bezprzetargowej 
udziału Gminy Mieścisko w nieruchomości położonej w Mieścisku przy ul.Janowieckiej nr 5. 
 
28. Podjęcie uchwały w sprawie zgłoszenia sołectw do programu „Wielkopolska Odnowa Wsi 
2013-2020”. 
 
29. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
 
30. Wolne głosy i wnioski. 
 
31. Zakończenie. 
 
 
Adn. 4  
 
 Wiceprzewodniczący Rady poinformował, ze protokół z ostatniej sesji Rady Gminy był 
do wglądu w biurze Rady i nikt do niego nie wniósł zastrzeżeń. W związku  z powyższym  
zawnioskował o jego przyjęcie bez odczytywania. 
Radni w głosowaniu jednogłośnie przy 14 głosach „za” przyjęli protokół z ostatniej sesji bez 
odczytywania. 
 
Adn. 5 - Interpelacje i zapytania radnych 
 
- radny Staroń: 
1) prosił o dokończenie drogi gminnej polnej tzw.drugiej z jednoczesnym jej poszerzeniem 
przy wjeździe na drogę wojewódzka (pętla nr 2) na dł.350 m; 
2) prosił o dokończenie oznakowania  dwoma  tabliczkami z nazwą wsi Zbietka. W centrum 
wsi brakują 2 tabliczki; 
3) wnioskował o połatanie dziur na drodze asfaltowej do Zbietki. Najgorzej jest jak wjeżdża 
się  z drogi głównej do Zbietki, tam można koło od samochodu zgubić oraz większe dziury aż 
do zakładu P.Piaseckiego, bo jest to droga gminna. 
4) radny przypomniał  aby były zrealizowane postulaty zgłoszone na ostatnich zebraniach 
wiejskich we wsiach Zbietka i Podlesie Wysokie; 
- radny Rodzewicz: 
1) „na zebraniu wiejskim w Mieścisku usłyszałem na temat budowy sali gimnastycznej, że ma 
mieć obniżoną wysokość. My tę salę budujemy nie na dzisiaj. Ona będzie potrzebna za 20, 50  
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lat a może dłużej. Ona ma służyć gminie Mieścisko i samemu Mieścisku. Np.za 10 lat mogą 
być jakieś wojewódzkie czy powiatowe rozgrywki. To nie musi być  40 metrów, ale taka 
przyzwoita wysokość powinna być. Radny jako  przykład  ładnej sali podał gminę Kłecko. 
Uważam, że jeśli robić to raz a dobrze. Jesteśmy za biedną gmina żeby robić półśrodkami”; 
2) radny zwrócił uwagę na zły stan po zimie ulic, gdzie dziura goni dziurę np. na Osiedlu 
Młodych, Oś.Michałowskiim i w centrum”; 
3) radny zwrócił uwagę na nieporządek na stadionie przy ul.Wągrowieckiej. Ostatnio były 
rozegrane 2 mecze sparingowe i później był mecz z „Nielbą”. Od jesieni na siedzeniach i 
wokoło pełno liści, porozbijanych butelek na boisku,  pełno papierów Teraz przed meczem z 
„Nielbą” trochę siedzenia zostały posprzątane. Nieciekawie to wygląda jak przyjeżdżają do 
nas z zewnątrz. Jest to wizytówka gminy”; 
- radna Widzińska: 
1) podziękowała za postawione kosze w ciągu pieszo-jezdnym. Mieszkańcy mają prośbę aby 
kosze przy ul.H.Sawickiej przesunąć w głąb, z dala od jezdni bo tam jest taki wąski pas, że 
przy 2 samochody mają problem przy mijaniu”; 
2) radna w imieniu mieszkańców prosiła o oświetlenie wjazdu na Osiedle Młodych, gdyż 
wieczorem jest on niewidoczny. Są osoby korzystające z siłowni na Osiedlu i z uwagi na 
ciemności nie wiedzą jak jechać na Osiedle”; 
3) w imieniu mieszkańców radna prosiła o uporządkowanie terenu zielonego przy 
ul.Kusocińskiego. Tam jest lasek i korzenie drzew zarastają na drogę”; 
4) ponowiła wcześniejszy wniosek w sprawie studzienki telekomunikacyjnej, która nie jest 
zamknięta. Jest ona nadal uchylona; 
- radny Hoffmann – prosił o połatanie dziur na drogach Popowie Kolonii i na Wymysłowi; 
- radna Oelke: 
1) w imieniu mieszkańców prosiła o  zwiększenie bezpieczeństwa przy rondzie w Gołaszewie. 
Najbardziej niebezpiecznie jest kiedy dzieci o godz.7.30 idą do szkoły na przystanek; 
2) w sprawie odcinka drogi asfaltowej  od  Domu Strażaka przez całą wieś, który po zimie 
znacznie zwężył się. Jest zalegający piasek; 
3) w sprawie wysokości opłat za wynajem sali w Gołaszewie. Czy byłaby możliwość ich 
zmniejszenia. Wydaje się, że gdyby te opłaty były niższe to ta sala trochę na siebie 
zarabiałaby. W tej chwili te wysokie stawki odstraszają”; 
 
 Adn. 6 - Zapytania sołtysów 
 
 - P.Ignaczak – sołtys sołectwa  Budziejewko – „coś z tym kanałem przy kamieniu 
św.Wojciecha trzeba zrobić. Jeśli nie ma środków na cały kanał to chociaż na ten odcinek 
przy Kamieniu”; 
- P,Sadłowska – sołtys sołectwa Podlesie Wysokie – prosiła o naprawę drogi na odcinku od 
P.Martyńskich do P.Elżbiety Napierała. Ponadto zwróciła też uwagę na pobocza, które są tam 
wysokie i wjechanie równiarki może nie przynieść  oczekiwanego efektu; 
- P.Witucka – sołtys wsi Zbietka – zwróciła się z prośbą o remont drogi gruntowej od posesji 
P.Stolarza do sali wiejskiej w Zbietce. Droga wymaga również poszerzenia, gdyż na 
niektórych odcinkach jest tak wąska, że 2 samochody mają problem z mijaniem; 
- P.Starosta – sołtys sołectwa Popowo Kościelne – w przypadku łatania dziur prosiła aby 
pamiętać  jeszcze o poboczu na ulicy Lipowej w Popowie Kościelnym. Jednocześnie 
podziękowała za nowe kosze przy świetlicy wiejskiej; 
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- P.Zielińska - sołtys sołectwa Zakrzewo – zwróciła się o możliwość przyspieszenia rozmów ze 
spadkobiercą lub Agencja odnośnie zakupienia pałacu, parku gdyż mieszkańcy chcieliby mieć 
miejsce do spędzania wolnego czasu; 
Odpowiedzi na pytania sołtysów udzielił Wójt Gminy – P.Andrzej Banaszyński. 
 
Adn. 7 
 
 Wójt Gminy – P.Andrzej Banaszyński przedstawił informację z  pracy w okresie 
międzysesyjnym. 
(Informacja z działalności Wójta stanowi  Załącznik Nr 4 do protokołu) 
 
Adn. 8 
 
 Wiceprzewodniczący Rady poinformował, ze z uwagi na nieobecność na dzisiejszej 
sesji Przewodniczącej Rady informacja z jej pracy na następnej sesji. 
 
Adn. 9 
 
 Przewodniczący stałych Komisji Rady Gminy złożyli informacje z pracy  Komisji  w 
okresie międzysesyjnym. 
 
 
Adn. 10 - Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 
stopniach awansu zawodowego w szkołach  i przedszkolu prowadzonych przez Gminę 
Mieścisko za rok 2014. 
W związku z omówieniem sprawozdania na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady 
Wiceprzewodniczący Rady na sesji odniósł się tylko do zgłaszania jeszcze dodatkowych. 
zapytań co do jego treści. 
Na sesji nie zgłoszono żadnych zapytań pod adresem sprawozdania. 
Radni przyjęli w/w sprawozdanie bez uwag. 
Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 
awansu zawodowego w szkołach  i przedszkolu prowadzonych przez Gminę Mieścisko za rok 
2014 stanowi  Załącznik Nr 5 do protokołu. 
 
Adn. 11 - Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy gminy Mieścisko z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w roku  
2014. 
W związku z omówieniem sprawozdania na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady 
Wiceprzewodniczący Rady na sesji odniósł się tylko do zgłaszania jeszcze dodatkowych. 
zapytań co do jego treści. 
- radny Rodzewicz -  zwrócił uwagę na przyczynę niewykorzystania kwoty dotacji przez UKS 
„Sokół” oraz Stowarzyszenie Pomocy Uczniom Jana Pawła II. 
Odpowiedzi na pytanie radnego udzielili przedstawiciele organizacji. 
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Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy gminy Mieścisko z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w roku  
2014 stanowi Załącznik Nr 6 do protokołu. 
 
Adn 12 -  Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych za rok 2014. 
Adn 13. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii za rok 
2014. 
Wiceprzewodniczący Rady podobnie jak wcześniejsze punkty poinformował, że w/w 
sprawozdania były przedstawione na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady i w związku z tym 
na sesji poprosił o zgłaszanie zapytań jeśli takie pojawiły się od ostatniego posiedzenia. 
Zapytań co do treści sprawozdań nie zgłoszono, natomiast Wójt Gminy przedstawił na sesji 
informację o wartości sprzedanego na terenie gminy Mieścisko alkoholu, którego sprzedano 
łącznie ze sprzedaży piwa, wina i wódki na kwotę 3.290.000 zł, co daje średnio w przeliczeniu 
na 1 mieszkańca kwotę 536,39 zł. 
Z kolei P.Anna Twardowska – Z-ca  Przewodniczącego Gminnej Komisji Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych przedstawiła krótką prezentację w postaci wyświetlania slajdów 
obrazujących działalność świetlicy środowiskowej w Mieścisku w roku 2014. 
 
Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych za rok 2014 stanowi  Załącznik Nr 7 do protokołu. 
 
Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii za rok 2014 
stanowi Załącznik Nr 8 do protokołu. 
 
Adn 14  - podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy  Mieścisko na 2015 rok 
 
Skarbnik Gminy poinformowała, że do projektu uchwały w sprawie zmian przedstawionego 
na wspólnym posiedzeniu Komisji Wójt Gminy wnosi dodatkowo autopoprawkę w wyniku 
której zwiększa się dochody jak również wydatki budżetu Gminy o kwotę  50.092 zł. 
Zwiększenie dochodów następuje w związku z przyznaniem dotacji celowej z budżetu 
państwa w kwocie 45.700 zł z przeznaczeniem na dofinansowanie programu „Pomoc 
państwa w zakresie dożywiania” oraz z tytułu wpłaty przez Gminę De Bilt w Holandii środków 
z przeznaczeniem na sprzęt do ćwiczeń fitness na powietrzu dla osób niepełnosprawnych. 
Zwiększone dochody przeznacza się  wydatkować  min. na następujące zadania: 
- 35.000 zł na „Przełożenie nawierzchni chodnika na ul. Kościelnej w Mieścisku” 
- 5.000 zł na realizacje projektu pn. ”Gęsina na Świętego Marcina. Powrót do starej tradycji 
spożywania gęsiny”; 
- 1.000 zł  - jako zwiększenie dofinansowania przez gminę  zakupu pojazdu służbowego dla 
Komendy Powiatowej Policji w Wągrowcu; 
- 17.000 zł na zakup tablic ogłoszeń dla sołectw z terenu Gminy; 
- 5.000 zł na zagospodarowanie świetlicy wiejskiej we Wieli; 
Jednocześnie zmniejsza się wydatki w działach: 
- 750 – Administracja publiczna – o kwotę 17.000 zł  (wymiana oświetlenia na ledowe w 
Urzędzie Gminy) 
- 852 – Pomoc społeczna – o kwotę 11.000 zł w dodatkach mieszkaniowych; 
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- 921 – Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego – zmniejsza się o kwotę 35.000 zł dotację 
dla Biblioteki; 
- radny Górski – zabrał głos w sprawie zmniejszonej subwencji oświatowej na rok 2015 dla 
Gimnazjum wskutek zmiany przepisów. Bardziej korzystnie została potraktowana Szkoła 
Podstawowa; 
W związku z wyczerpaniem dyskusji Wiceprzewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod 
głosowanie. 
Na 14 radnych: 13 głosowało „za” i 1 radny „wstrzymał się od głosu”. 
Uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy została podjęta większością głosów i stanowi 
Załącznik Nr 9 do protokołu. 
 
Adn. 15 - Podjęcie uchwały w sprawie zmiany  Uchwały Nr III/10/14 Rady Gminy Mieścisko z 
dnia 19 grudnia 2014 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Mieścisko na lata 2015-2025. 
Skarbnik Gminy uzasadniając projekt uchwały poinformowała, że  ma ona ścisły związek ze 
zmianami w budżecie. W WPF spełniony jest warunek z art.243 uofp jeśli chodzi o dług 
publiczny jak również  art. 242  tej ustawy gdzie prognozowane wydatki  bieżące nie 
przekraczają  dochodów bieżących. 
Jednocześnie Skarbnik  Gminy dodała o wprowadzeniu zmiany słownictwa w zadaniu 
„Rozbudowa oczyszczalni ścieków”, gdzie zamiast budowy poletka będzie budowa wiaty. 
- radny Rodzewicz – zapytał kto buduje poletko gmina, czy Aquanet ?  
- Wójt – wyjaśnił, że inwestycje wykonuje gmina Mieścisko. 
W związku z brakiem dalszych pytań Wiceprzewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod 
głosowanie. 
Na 14 radnych uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie i stanowi  Załącznik Nr 10 
do protokołu. 
 
Adn 16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie Gminy 
środków stanowiących fundusz sołecki 
W uzasadnieniu projektu uchwały Skarbnik Gminy wyjaśniła, że w oparciu o obowiązujące 
przepisy fundusz solecki uchwała się na czas nieokreślony, a nie jak było wcześniej tylko na 
rok. 
Wiceprzewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Na 14 radnych uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie i stanowi  Załącznik Nr 11 
do protokołu. 
 
Adn. 17. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty targowej i wyznaczenia 
inkasentów 
W uzasadnieniu do projektu uchwały Wójt Gminy wyjaśnił, że podjęcie uchwały związane 
jest z wyborem nowych sołtysów we wsiach: Gorzewo, Gołaszewo, Kłodzin, Mirkowice, 
Zakrzewo, Zbietka, Jaroszewo Pierwsze, którzy wpisani są z imienia i nazwiska w uchwale 
jako inkasenci opłaty targowej. 
Wiceprzewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Na 14 radnych uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie i stanowi Załącznik Nr 12 
do protokołu. 
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Adn. 18. Podjęcie uchwały w sprawie porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą 
Wągrowiec,  a Gminą  Mieścisko  w zakresie pomocy osobom niepełnosprawnym. 
W uzasadnieniu Wójt wyjaśnił, że podjęcie uchwały jest konieczne gminie Wągrowiec do 
zawarcia porozumienia na partycypację w kosztach dowozu osób niepełnosprawnych do 
Zakładu Aktywności Zawodowej w Gołaszewie. 
Wiceprzewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Na 14 radnych uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie i stanowi  Załącznik Nr 13 
do protokołu. 
 
Adn. 19 - Podjęcie uchwały w sprawie przyznania dotacji na prace konserwatorskie i 
restauratorskie przy zabytku – zadanie pn. Konserwacja i restauracja drewnianego 
polichromowanego stropu kościoła Św. Michała Archanioła w Mieścisku – etap pierwszy: 
dwa przęsła nad prezbiterium. 
W uzasadnieniu do projektu uchwały Wójt Gminy wyjaśnił, że w budżecie Gminy  na 2015 
rok  została zaplanowana  na  w/w  zadanie  dotacja  20.000 zł i stanowi ona udział  gminy  
w wysokości nie więcej niż 50% rzeczywistego, udokumentowanego kosztu prac. 
O przedmiotową dotację wystąpiła Parafia  Kościoła Rzymsko-Katolickiego w Mieścisku. 
Wiceprzewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Na 14 radnych: 13 glosowało „za” i 1 radny „wstrzymał się od głosu”. 
Uchwała została podjęta większością głosów i stanowi  Załącznik Nr 14  do protokołu. 
 
Adn. 20 -  Podjęcie uchwały w sprawie Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Mieścisko w 2015 roku. 
W uzasadnieniu do projektu uchwały Wójt wyjaśnił, że uchwalenie corocznie takiego 
programu wynika z ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 r. o ochronie zwierząt. 
Wiceprzewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Na 14 radnych uchwała w glosowaniu została podjęta jednogłośnie i stanowi Załącznik Nr 15 
do protokołu. 
 
Adn. 21. Podjęcie uchwały w sprawie wydania opinii do projektu uchwały Sejmiku 
Województwa Wielkopolskiego zmieniającej uchwałę w sprawie wyznaczenia aglomeracji 
Mieścisko 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił P.Rafał Kapczyński – inspektor ds. ochrony 
środowiska i rolnictwa. 
„Chodzi generalnie o zobowiązania, jakie Polska poczyniła przystępując do Unii Europejskiej. 
Wójt Gminy podjął starania o ujęcie Mieściska jako aglomeracji. Teren obejmował  całe 
Mieścisko łącznie z terenami pod budownictwo jednorodzinne. W związku z tym, że od 2015 
r. następuje weryfikacja Wójt wystąpił z wnioskiem do Marszałka Województwa żeby 
zmienić aglomerację dodając kanalizację  wsi  Zabiczyn i zdejmując inne działki z aby nie 
narazić się na niebezpieczeństwo płacenia kary. 
W projekcie uchwały Sejmiku są działki, które nie wchodzą w aglomerację: Zabiczyn-Chuby, 
ul.Ruda, wyłączono działki (ul.Podleśna, ul.Mieściska) 
Wiceprzewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Na 14 radnych uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie i stanowi Załącznik Nr 16 
do protokołu. 
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Adn. 22 -  Podjęcie uchwały w sprawie określenia kryteriów wraz z liczbą punktów na drugim 
etapie postępowania rekrutacyjnego do publicznego przedszkola prowadzonego przez 
Gminę Mieścisko. 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Wójt Gminy. 
W związku z brakiem pytań Wiceprzewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod 
głosowanie. 
Na 14 radnych  uchwała w glosowaniu została podjęta jednogłośnie i stanowi  Załącznik Nr 
17 do protokołu. 
Wiceprzewodniczący Rady o godzinie 13.50 ogłosił 20 minut przerwy. Po przerwie 
kontynuowano podejmowanie uchwał Rady Gminy. 
 
Adn. 23 -  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany siedziby Obwodowej Komisji Wyborczej Nr 3 
w Popowie Kościelnym dla wyborów Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej  zarządzonych na 
dzień  10 maja 2015 r. 
W uzasadnieniu Wójt Gminy poinformował, że jednorazowo na wybory Prezydenta RP w 
maju br siedziba  Obwodowej Komisji Wyborczej w Popowie Kościelnym zamiast w Domu 
Kultury będzie w Szkole Podstawowej. 
Wiceprzewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. Na 14 radnych uchwała 
w głosowaniu została podjęta jednogłośnie i stanowi  Załącznik Nr 18  do protokołu. 
 
Adn. 24 -  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie statutu Gminnej Biblioteki 
Publicznej im. Czesława Chruszczewskiego w Mieścisku.  
Wójt Gminy w uzasadnieniu projektu uchwały poinformował, że zmiana statutu wynika z 
likwidacji filii bibliotecznej w Zabiczynie. 
W związku z wyczerpaniem dyskusji Wiceprzewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod 
głosowanie. 
Na 13 radnych obecnych na sali (radny Serafiński chwilowo wyszedł) uchwała w głosowaniu 
została podjęta jednogłośnie i stanowi Załącznik Nr 19 do protokołu. 
 
Adn 25 - Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli kontynuacji członkowstwa Gminy 
Mieścisko w Lokalnej Grupie Działania Stowarzyszenie „Dolina Wełny” w okresie 
programowania 2014-2020 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Wójt Gminy. 
Jednocześnie przedstawił informację na temat dotychczasowych korzyści wynikających z 
członkowstwa gminy Mieścisko w stowarzyszeniu „Dolina Wełny”. Była to odpowiedź na 
wniosek radnego Rodzewicza  zgłoszony na ostatnim wspólnym posiedzeniu Komisji. 
Wiceprzewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Na 14 radnych uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie i stanowi Załącznik Nr 20 
do protokołu. 
 
Adn. 26 - Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej 
położonej we wsi Jaworówko, obręb geodezyjny Jaworówko 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Wójt Gminy. 
W związku z brakiem pytań Wiceprzewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod 
głosowanie. 
Na 14 radnych uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie i stanowi Załącznik Nr 21 
do protokołu. 
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Adn. 27 - Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze bezprzetargowej 
udziału Gminy Mieścisko w nieruchomości położonej w Mieścisku przy ul.Janowieckiej nr 5. 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił  Wójt Gminy. 
W związku z brakiem pytań Wiceprzewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod 
głosowanie. 
Na 14 radnych uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie i stanowi Załącznik Nr 22 
do protokołu. 
 
Adn.28 - Podjęcie uchwały w sprawie zgłoszenia sołectw do programu „Wielkopolska 
Odnowa Wsi 2013-2020”. 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Wójt Gminy. Zaznaczyć należy, że do tego 
programu w 2013 roku przystąpiły sołectwa: Popowo Kościelne, Sarbia, Zbietka, Podlesie 
Wysokie i Podlesie Kościelne. 
W związku z brakiem pytań Wiceprzewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod 
głosowanie. 
Na 14 radnych uchwała w glosowaniu została podjęta jednogłośnie i stanowi Załącznik Nr 23 
do protokołu. 
 
Adn. 29 
 
Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych udzielił Wójt Gminy – P.Andrzej Banaszyński. 
 
Adn. 30 – Wolne głosy i wnioski 
-radny Rodzewicz: 
1) prosił o poprawę stanu drogi gruntowej na ul.Zacisze koło P.Comblika. Droga po 
wyrównaniu równiarka wygląda gorzej jak przed; 
2) „dojazd do DINO. Jest tam wzmożony ruch. Proszę zobaczyć jak pobocze wygląda ?Jak 
popada wygląda tam nieciekawie. Tam w tej chwili zrobiło się koryto i jest jeszcze problem 
tego odcinka od DINO do P.Chrostowskiego – tam w zasadzie ludzie chodzą ulicą”; 
Odpowiadając radnemu Wójt wyjaśnił, że podniesiony problem ma ścisły związek z 
opracowaniem projektu na organizację ruchu na tym skrzyżowaniu a następnie jego 
uzgodnienia z Wojewódzkim Zarządem Dróg. Najważniejszym celem jest dojazd do 
Wągrowca, a drugie to modernizacja dwóch skrzyżowań. 
- radny Kalka – podziękował wszystkim, którzy kibicowali w ostatnia niedzielę naszej drużynie 
w meczu z Nielbą-Wągrowiec; 
- P.Bogdan Fleming – Przewodniczący Powiatowej Izby Rolniczej – na wstępie pogratulował 
wszystkim nowo wybranym radnym i sołtysom i zaprosił do współpracy z Wielkopolską Izbą 
Rolniczą. Będąc przy głosie przedstawił najważniejsze sprawy dotyczące aktualnej sytuacji w 
rolnictwie 
- P.Bagrowska – sołtys wsi Gołaszewo – zapytała czy coś wiadomo na temat stawu w 
Gołaszewie. Jest on zarośnięty i jest tam ogólny bałagan.  Mieszkańcy sami próbują go 
porządkować”; 
- Wójt – „tam było kilku chętnych. Najlepiej jakby ktoś prywatnie to wziął. Poprosimy ZAZ 
aby wam pomógł w uporządkowaniu tego stawu”; 
- P.Bagrowska – sołtys wsi Gołaszewo – sprawa poboczy, które wcześniej zgłaszała radna. Tak 
są zasypane, że droga robi się coraz węższa. Dosyć, że jest  wąska to jeszcze po zimie od 
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piasku robi się węższa. Czy ktoś mógłby to oczyścić  od kościoła aż  za  Zakład Aktywności 
Zawodowej; 
- radna Widzińska – poparła głos radnego Rodzewicza w związku z rozwiązaniem tej 
krzyżówki i chodnika koło DINO. „Mieszkańcy Osiedla też to widzą, że czasami może dojść do 
kolizji”; 
- Wiceprzewodniczący Rady P.Janusz Górski – przypomniał o obowiązku złożenia przez 
radnych do końca kwietnia oświadczeń majątkowych w egzemplarzach wraz z zeznaniami 
podatkowymi. 
W związku z wyczerpaniem dyskusji i punktów porządku sesji Wiceprzewodniczący Rady 
podziękował wszystkim za udział i zamknął obrady V sesji Rady Gminy Mieścisko. 
 
 
  Protokółowała:         Przewodniczył sesji: 
 
 Inspektor ds. obsługi organów gminy      Wiceprzewodniczący  Rady 
 
   /Wiesława Kujawa/    /Janusz Górski/ 


